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40 milliós beruházás 
  Királyhelmec. A Bodrogköz központjában még az idén meg szeretnék kezdeni az új, mintegy
háromszáz nézõ befogadására alkalmas városi sportcsarnok építését. Nagy Dezsõ
polgármester elmondta, a magyar tanítási nyelvû alapiskola építését a település akkori
vezetése még a nyolcvanas években elkezdte – mintegy 190 milliós költségvetéssel – ám a
tanintézmény csak 2002-ben költözhetett be az épületbe. Akkorra se az étterem, se a
tornaterem, se a sportpályák nem készültek el. Az eredeti tervek szerint az iskola mögötti telken
egy 930 négyzetméteres alapterületû tornaterem épült volna, ám a város vezetése úgy
határozott, hogy egy lényegesen nagyobb, mintegy 1546 négyzetméter alapterületû
létesítményt emelnek. Döntésüket az is befolyásolta, hogy az iskola mögötti telket idõközben
részben már beépítették, így azon a tornaterem és a sportpályák egyszerûen nem fértek volna
el. Az új létesítményben nemcsak az iskola tanulóinak és a város polgárainak, hanem az egész
régió lakosainak szeretnének – kulturált körülmények között – sportolási lehetõséget biztosítani.
Arról nem is beszélve, hogy a sportcsarnokban akár koncerteket és egyéb kulturális
rendezvényeket is szervezhetnének. 
  A város polgárai jelenleg csak két kisebb tornatermet használhatnak, nagyobb kapacitású
intézmény a majdnem 20 kilométerre lévõ Tiszacsernyõben található. Királyhelmec vezetése az
építkezéshez szükséges engedélyeket már beszerezte, és mintegy félmillió koronáért már a
munkálatok megkezdéséhez elengedhetetlen tervdokumentációt is elkészíttette. A legnagyobb
problémát az általános pénzhiány jelenti, egy ekkora beruházás összköltsége ugyanis
meghaladja a 40 millió koronát. Bár a város költségvetése kiegyensúlyozott – az idén
fejlesztésre 9 millió korona áll rendelkezésre – a helyi önkormányzat ilyen mértékû beruházást
egyedül nem tud finanszírozni. Az építkezés megkezdéséhez ezért állami támogatást kérnek,
vagy a különbözõ pályázatok útján próbálnak meg pénzt szerezni. Az sem elképzelhetetlen,
hogy a város újabb, hosszú lejáratú banki hitelt vesz fel. Nagy Dezsõ szerint ha a beruházáshoz
szükséges pénz a rendelkezésre áll, a sportcsarnokot akár néhány hónap leforgása alatt fel
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lehet építeni. (leczo) 
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